
Wfoctawek, 17 .O8.2O20r.

Andrzej Gotqbieski

Radny Rady Miasta Wloctawek

Pan

dr Marek Woitkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Szanowny Panie Prezydencie

i:. W imieniu mieszkaric6w osiedla ,,lazamcze" zwracam siq z proSba o zainstalowanie

dodatkowego oSwietlenia przej5cia dla pieszych na ulicy Budowlanych na odcinku od ronda

do ulicy Wienieckiej. Na tym odcinku ulicy znajdujq siq dwa przej6cia dla pieszych, kt6re sq

niedostatecznie oSwietlone. Wieczorem i w nocy piesi na pasach sq malo widoczni. W

zwiqzku z powy2szym dochodzi na tych pasach do czqstych wypadk6w z udziafem

prawidtowo przechodzqcych pieszych. Mieszkaricy proszE o mo2ltwo6i zapewnienia

bezpiecznego korzystania z przej6cia dla pieszych.
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